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P R O T O K Ó Ł  NR XXVI/2016 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  5 grudnia 2016r.  w Domu Kultury           
 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 9.50 

 
 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                    Otwarcia  XXVI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Tomasz Kosiński witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę 
Antczak,  radnych, sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych obecnych 
było 15. 
Nieobecni byli zaproszeni sołtysi: Szymon  Matuszewski i Józef  So łtysiak. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXV sesji 

Rady. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXV sesji Rady oraz                     

z wykonania uchwał Rady. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę               

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych 

gromadzonych w zbiornikach bezodpływowych dowożonych do punku zlewnego gminnej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii  dróg gminnych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Kotlin. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z boisk sportowych 

położonych w miejscowościach: Parzew, Racendów i Wola Książęca. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 

rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok. 
16. Wolne głosy i wnioski. 

  17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
       18. Zamknięcie obrad.   

 
ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXV  sesji Rady Gminy. 
                   Do protokołu z XXV sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 
posiedzeniu  wspólnym stałych komisji Rady w dniu 2 grudnia br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 
wniesiono uwag. 
Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 
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ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 
                  Wnioski zgłosili: 

1. Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o: 
− nagrodzenie pana Stanisława Pońskiego, wieloletniego inkasenta targowego, 
2. Radny Marian Niewiada wnioskował o założenie lampy w Woli Książęcej przy p. 

Kubasiku. 
3. Radna Beata Skowrońska  wnioskowała po raz kolejny o utwardzenie terenu przy 

przystanku autobusowym na Nowej Wsi, od strony p. Hajdasza. 
 
ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXV sesji Rady. 
Przewodniczący poinformował, że  uchwałę podjętą na XXV sesji Rady w dniu 14 listopada br. 
przekazał Wójtowi Gminy w dniu 15  listopada. 
W dniu 15 listopada br. udzielił odpowiedzi 8 mieszkańcom sołectwa Wyszki  na pismo  
   złożone do Przewodniczącego Rady  o wyremontowanie drogi gminnej prowadzącej do ich 
   zabudowań. 
   W  piśmie tym poinformował, że Wójt Gminy przedstawił propozycję 9 dróg transportu  
   rolniczego o łącznej długości  5,64 km, prosząc o wybór dróg o łącznej długości 3,50 km  
   planowanych do budowy w roku 2017. 
   Rada Gminy uwzględniając propozycję  stałych  komisji Rady podjęła w dniu 28 
   października 2016r. opinię  o wniosku Wójta o dofinansowanie  z Funduszu Ochrony 
   Gruntów Rolnych budowy 6 dróg transportu  rolniczego  o łącznej długości 3,78 km. 
Ponadto wziął udział w uroczystości nadania imienia Arkadego Fiedlera Szkole Podstawowej 
w Sławoszewie zs. w Parzewie. 
          
ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie od XXV sesji Rady oraz                    
z wykonania uchwał Rady. 
               Wójt poinformował, że uchwałę  w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 
Kotlin z organizacjami pozarządowymi  podjętą  przez Radę Gminy na XXV sesji  przekazano  
w dniu 15 listopada do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu  Wydział 
Kontroli, Prawny  i Nadzoru. 
Uchwałę wywieszono  na tablicy ogłoszeń  w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronie 
internetowej  Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy.  
W okresie od XXV sesji Rady Gminy  wydał  8 zarządzeń: 
1)   w sprawie ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy, 
2)   w sprawie  projektu budżetu Gminy na 2017 rok, 
3)   w sprawie powierzenia Sekretarzowi Gminy prowadzenia niektórych spraw Gminy  
      Kotlin, 
4)   w sprawie  zmiany regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, 
5)   w sprawie powołania stałej komisji inwentaryzacyjnej w Urzędzie Gminy, 
6)   w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji okresowej, 
7)   dwa zarządzenia w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok. 
      Powodem zmian  budżetu Gminy było:  
      -   zmniejszenie planu dotacji celowej o  kwotę 500.000,-00 zł,  
      -   zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 8.911,00 zł  na wypłatę dodatku   
          pracownikowi socjalnemu, realizującemu pracę socjalną w środowisku,  
      -  zmniejszenie dotacji celowej na realizację  wydatków bieżących o kwotę 9.500,00 zł  
          i zwiększenie  o tę kwotę  dotacji celowej  na realizację  wydatków majątkowych 
          z przeznaczeniem na zakup kserokopiarki dla  Gminnego Ośrodka Pomocy    
         Społecznej, 
      -  zwiększenie dotacji o kwotę 80.937,00 zł  z przeznaczeniem  na uzupełnienie dotacji  
         na realizację  zadań  wynikających z ustawy – Prawo o aktach stanu  cywilnego, 
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      -  zwiększenie dotacji celowej o kwotę 34.415,00 zł z przeznaczeniem na   
         sfinansowanie  świadczeń rodzinnych, 
      -  potrzeba  częściowego rozdysponowania rezerwy budżetowej celowej w kwocie  
         1.500,00 zł  z przeznaczeniem na przebudowę budynku OSP w Woli Książęcej. 
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag. 
 
ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę               
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/146/2016 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę               
i zbiorowe odprowadzanie ścieków została podjęta jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych 
gromadzonych w zbiornikach bezodpływowych dowożonych do punku zlewnego gminnej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/147/2016 w sprawie ustalenia opłaty za przyjęcie nieczystości ciekłych 
gromadzonych w zbiornikach bezodpływowych dowożonych do punku zlewnego gminnej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki została podjęta jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii  dróg gminnych. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/148/2016 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii  dróg gminnych została 
podjęta 14 głosami za i 1 głosem przeciw. 
 
ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
Gminy Kotlin. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/149/2016 w sprawie  przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
Gminy Kotlin została podjęta jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z boisk sportowych 
położonych w miejscowościach: Parzew, Racendów i Wola Książęca. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/150/2016 sprawie ustalenia regulaminu korzystania z boisk sportowych 
położonych w miejscowościach: Parzew, Racendów i Wola Książęca została podjęta 
jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/151/2016 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin została podjęta 
jednogłośnie – 15 głosami za. 
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sd.13 Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/152/2016 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2017 rok została podjęta jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
sd.14 Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2017 rok. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/153/2016 sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2017 rok została podjęta jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok. 
Projekt uchwały omawiany był na połączonym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag Rada 
przystąpiła do głosowania. 
Uchwała nr XXVI/154/2016 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2016 rok została podjęta 
jednogłośnie – 15 głosami za. 
 
ad. 16. Wolne głosy i wnioski 
Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o zamieszczenie danych osoby odpowiedzialnej za 
bezdomne psy na stronie internetowej, w zakładce telefony alarmowe oraz o załatanie drogi na 
ul. Rymarkiewicza. 
Radny Staszak pytał kto wydał zezwolenie na zasypywanie stawu na ul. Rymarkiewicza 
ponieważ w to miejsce wywożone są tapczany, śmieci. 
Wójt odpowiedział, że problem był już zgłaszany. Pracownicy urzędu po przeprowadzeniu  
kontroli nie stwierdzili żadnych uchybień. 
Radna Dominika Kwiecińska wnioskowała o:  

− utwardzenie pobocza na skrzyżowaniu drogi powiatowej z gminną, na Osady,  
− uregulowanie prawnego pozostałych boisk sportowych na terenie gminy. 

Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak wnioskował o naprawienie oświetlenia ulicznego 
przy ul. Waliszewskiej 6a i ul. Staszica, naprzeciw piekarni. Ponadto złożył propozycję 
wspólnego  spotkania z radnymi  rad z terenu powiatu jarocińskiego. Uważa, że zaproszenie 
radnych  do Kotlina będzie promocją Gminy. 
Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 
-  naprawę 3 słupków łańcuchowych przy chodniku drogi powiatowej w Sławoszewie, na 

odcinku od przystanku do kościoła (zostały uszkodzone w wyniku wypadku), 
- uzupełnienie poboczy drogi Kotlin-Sucha, 
- naprawę chodnika w Sławoszewie przy drodze powiatowej Kotlin-Sucha, na odcinku od 

stawu w kierunku wsi. 
Przewodniczący  Rady Tomasz Kosiński zabrał głos i powiedział, że  popiera wniosek 
przewodniczącego Komisji Lucjana Antczaka w sprawie spotkania.  
Sołtys Zbigniew Orpel złożył wniosek o ustawienie znaku ograniczającego prędkość do 40 

km/h przy drodze gminnej Wilcza – Magnuszewice (od posesji nr 1 w Magnuszewicach).  

Radna Marta Hudak ponowiła  wniosek o sprawdzenie  stanu kostki brukowej  i  jej 
poprawienie przed remiza strażacką w Racendowie. 
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Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o wystosowanie o GDDKiA pisma 
ws. wzmożonego ruchu na drodze krajowej  w Kotlinie.  Uważa, że przez budowę obwodnicy w 
Jarocinie i planowanych światłach przy Domu Pomocy Społecznej, miejscowość Kotlin będzie 
bardzo obciążony ruchem drogowym. 
Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że nie wyobraża sobie aby przy DPS instalować 
sygnalizację świetlną.                  
   
ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 
     Na XXV sesji Rady Gminy w dniu 14 listopada br.  radni nie zgłosili  wniosków.  
     Na wnioski  zgłoszone  przez radnych na XXIV sesji Rady w dniu 28 października 2016r.  i 
przekazane do Starostwa Powiatowego w Jarocinie  nie otrzymano odpowiedzi. 
    Na wniosek zgłoszony na XXIII sesji Rady  w dniu 27 września br.  w sprawie  wyznaczenia 
przejścia dla pieszych na drodze nr 11  na wysokości bramy wjazdowej do Domu Pomocy 
Społecznej w Kotlinie, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad  Oddział  w Poznaniu 
w piśmie  otrzymanym w dniu 14 listopada br. poinformowała, że  w sprawie  przejścia 
otrzymała  także pismo z Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie. Uznając za zasadne 
proponowane zmiany  zgłoszono zadanie do Programu Redukcji Liczby Ofiar Śmiertelnych 
podczas jego aktualizacji.  W ramach tego zadania zawarto budowę  zatok autobusowych przy 
dk 11, wraz z chodnikami na odcinku od km 361,228 – 361,705  na dojściu do nich,  
wyznaczenie przejścia dla  pieszych wraz z podświetlonym znakiem D-6 nad jezdnią, 
przebudowę oświetlenia oraz wykonanie kanalizacji deszczowej.  
Program  ten  w tym roku i w latach następnych  realizowany będzie  w ramach  wieloletniego 
programu pod nazwą „ Program Budowy Dróg Krajowych na lata 2014 – 2023.  Przybliżony 
czas realizacji  tego zadania  można będzie określić  po uwzględnieniu  inwestycji  na liście  
zadań  w programie. 
Jednakże mając na uwadze bezpieczeństwo podopiecznych Domu Pomoc Społecznej  
zadeklarowano wyznaczenie tymczasowego przejścia  bezpośrednio za zjazdem  do DPS, a 
przed ulicą 3 Maja  wraz z wykonaniem dojścia z betonowej kostki brukowej, aż do połączenia 
z istniejącym chodnikiem.  Dodatkowo zaproponowano  oznakowanie przejścia od strony 
Jarocina (na łuku) znakiem A-16 z lampą ostrzegawczą. 
 

       ad.18. Zamknięcie obrad.   
                   Dziękując za udział Przewodniczący zamknął XXVI sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
 
 
Protokółowała: Wanda Margiela 
 
 
 

 


